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                        W 2012r. posiedzenia komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i 
Ochrony Zdrowia były zdominowane tematem budowy Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku i konsekwencji z tym zawiązanych w szkołach ponadgimnazjalnych  w 
powiecie nowomiejskim.  
Komisja również analizowała procedurę konsultacji projektów uchwał tzw. 
Oświatowych oraz spotykała się z przedstawicielami związków zawodowych (ZNP i 
Solidarność) opiniujących projekty z czego wynikało, iż wszystko zaczęło się pismem z 
dnia 26 listopada, które naczelnik wydziału p. Andrzej Korecki wystosował do związków 
zawodowych. Związki zostały zaproszone na spotkanie w dniu 27 listopada w celu 
opiniowania uchwał, przyczym wtedy była mowa o likwidowaniu Czachówek, nie było 
mowy o Bielicach. Tego samego dnia p. naczelnik wysłał pisma do związków, do których 
załączył projekty uchwał. 28 listopada do Starostwa wpłynęły dwa pisma ze Związku 
Nauczycielstwa Polskiego (zgoda na przeniesienie ZSZ do Kurzętnika oraz brak zgody 
jeżeli chodzi o likwidację Czachówek i sprzeciw jeżeli chodzi o przeniesienie ZSZ z 
„Norwida”. 
 9 listopada ZNP przysłał pismo, w którym pozytywnie zaopiniował przeniesienie ZSZ z 
Grunwaldzkiej do Kurzętnika oraz wydał dwie negatywne opinie: w sprawie likwidacji 
ZSZ w „Norwidzie” i ZSR w Czachówkach. Jako powód podano, że nie do końca są 
ustalone sprawy kadrowe. W odpowiedzi p. Starosta 3 grudnia wysłała pismo w sprawie 
zdjęcia uchwały odnośnie likwidacji ZSR w Czachówkach (po piśmie od Wójta Gminy 
Biskupiec).  
3 grudnia p. Starosta wystosowała również pismo do związków, że od roku szkolnego 
2013/2014 drugie i trzecie klasy, które przejdą do z „Norwida” do Kurzętnika, będą 
obsługiwane przez pedagogów z „Norwida” oraz, że nie planuje się zwolnień 
pracowników niepedagogicznych. 5 grudnia ze związków zawodowych przyszło pismo 
(odpowiedź na pismo z 3 grudnia), że uzasadnienie do uchwały nie jest wystarczająco 
szczegółowe. Z kolei NSZZ „Solidarność” sprzeciwiła się wyłączeniu szkoły zawodowej z 
”Norwida” bez gwarancji etatów dla nauczycieli. 
Związki wnioskowały o zorganizowanie spotkania z dyrektorami a 12 grudnia do 
związków wysłano pismo z informacją, że takie spotkanie odbyło się. Na spotkaniu (z 
którego brak jest protokołu) ustalono, że drugie i trzecie klasy z „Norwida” będą 
obsługiwane przez nauczycieli z „Norwida”. Przedstawiono również przydział klas 
pierwszych. Starosta ponownie poprosiła o zaopiniowanie uchwał na sesję. ZNP od razu 
przesłało pozytywną opinię. 
 17 grudnia odbyło się spotkanie komisji oświaty ze związkami. Efektem spotkania było 
zdjęcie uchwał oświatowych z sesji. 18 grudnia wpłynęło pismo z NSZZ „Solidarność” z 
negatywną opinią w sprawie „Norwida”.  
Jeżeli chodzi o Czachówki, pismo do związków 10 grudnia wystosował p. Wicestarosta. 
Chodziło o zaopiniowanie uchwał odnośnie przeniesienia siedziby szkoły do Bielic i 
stopniowej likwidacji. W piśmie obiecano również, że nauczyciele będą mieli stopniowo 
ograniczane etaty, pierwszy rok skończy już szkołę w Bielicach. Padła deklaracja, że 
nauczyciele z Czachówek będą mieli pierwszeństwo w zatrudnieniu do wypracowania 
godzin. NSZZ „Solidarność” w odpowiedzi z dnia 18 grudnia wyraziła obawę kto będzie 
miał pierwszeństwo w zatrudnieniu i w sumie były to obawy uzasadnione. Solidarność 
podważyła również ustalenia dyrektorów, że nie mają mocy prawnej. Dzień wcześniej 



ZNP przysłało pozytywną opinię w sprawie zmiany siedziby i negatywną opinię w 
sprawie likwidacji Czachówek z prośbą o przeprowadzenie naboru w roku szkolnym 
2013/14. Takie same opinie przedstawiła Solidarność. Starosta w odpowiedzi na 
propozycję naboru wyjaśniła, że przeprowadzono ankietę wśród gimnazjum w 
Bielicach. W oparciu o wyniki ankiety stwierdzono, że nabór byłby bezzasadny. ZNP 
podtrzymało negatywną opinię co do likwidacji. Jednocześnie przedstawiło swoje uwagi 
co do przeprowadzenia ankiety.  
20 grudnia p. Wicestarosta wysłał pismo do Solidarności, że Zarząd podtrzymuje 
stanowisko w sprawie likwidacji ZSR w Bielicach, a Solidarność odpowiedziała, że 
podtrzymuje swoją negatywną opinię w sprawie likwidacji szkoły.  
12 grudnia podpisano wstępne porozumienie z gminą Biskupiec, które dało gwarancję, 
że szkoła może być przeniesiona do Bielic. 
Ponadto komisja na wspólnych posiedzeniach opiniowała materiały sesyjne w tym 
zmiany w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie powiatu na rok 2012 oraz 
projekt budżetu powiatu na rok 2013 
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